

AD 100

**LES 100 DESIGNERS
DU MOMENT
ET LEURS DERNIÈRES
CRÉATIONS**

**ÉCOCONCEPTION
TENDANCE DURABLE**

DESIGN
LE GRAND GUIDE
2021

**CANAPÉS, CUISINES,
CONSOLES OU GUÉRIDONS...
TOUTES LES NOUVEAUTÉS**

L 16195 - 23 H - F: 19,95 € - RD





Fauteuil
Armchair
Ecurias
Noma Editions

Centre de table
Centerpiece
Miscea
HAVA



Tables d'appoint
Side tables
Ghan
Noma Editions

Fauteuil
Armchair
Anaki
Made.com



TDR, HAVA

PARIS

Charlotte Juillard

Une innovation vertueuse

La designeuse poursuit son itinéraire entre pièces innovantes, grandes séries atemporelles et éditions exclusives. En 2020 elle a activement participé à l'aventure de la nouvelle marque écoresponsable Noma Editions pour qui elle a conçu d'élégants fauteuils et tables d'appoint en matériaux recyclés. Pour HAVA, sa propre marque, elle vient de sortir *Miscea*, un centre de table remettant au goût du jour la technique de la terre mêlée. M.F.

Collaborations récentes : Noma Editions, Ranieri Pietra Lavica, Made.com, Galerie Mica, HAVA.

Forward-looking innovation

Charlotte Juillard continues on her creative trajectory, alternating between innovative pieces, large series with a timeless quality and exclusive editions. In 2020 she was actively involved in the launch of the eco-responsible brand Noma Editions, contributing elegant armchairs and occasional tables made of recycled materials. For her own brand HAVA, she recently completed *Miscea*, a centerpiece that updates the mixed clay technique for modern-day tastes. M.F.

Recent collaborations: Noma Editions, Ranieri Pietra Lavica, Made.com, Galerie Mica, HAVA.